
Zápis č. 1/2022 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 16. února 2022 

 

Přítomni:   

Ing. Libor Picka - předseda školské rady, zastupitel Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele  

doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D. - zastupitelka Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele  

MUDr. Pavel Trůka - zástupce za zákonné zástupce žáků NG 

JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D. - zástupce za zákonné zástupce žáků VG 

p. Jiří Dolejš -  zástupce za pedagogické pracovníky SG 

Mgr. Gabriela Egersdorfová - zástupce za pedagogické pracovníky SG 

 

Přizvaní hosté:  

Mgr. Milena Majerová – ředitelka školy  

Mgr. Lukáš Lintimer – zástupce ředitelky pro sportovní přípravu  

 

Omluveni: - 

 

Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných - Ing. Libor Picka  

 

Školská rada projednala a schválila: 
1. Žádost o navýšení rozpočtu na rok 2022. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala 

členy ŠR o chybějící částce v současném rozpočtu ve výši Kč 500 000,-. Tyto finanční 

prostředky budou zapotřebí na platbu za zvýšené ceny energie, vody a topení, za  

opravy a údržbu, revize zařízení a za nákup materiálu a služeb (zvýšení cen ostatních 

služeb (např. pronájmy, internet, ….). ŠR doporučila ředitelce školy Mgr. Majerové 

zaslat žádost o navýšení rozpočtu na KÚ PK.  

2. Návrh změny v učebních plánech od školního roku 2022/2023. Ředitelka školy Mgr. 

Majerová informovala členy školské rady o plánovaném rozšíření nabídky povinně 

volitelných předmětů od 2., příp. 3. ročníku VG, aby nabídka odpovídala moderním 

trendům ve výuce a lépe kopírovala aktuální dění u nás a ve světě. V nabídce se proto 

objeví nově předměty vhodné pro život studentů: Ekonomická a finanční gramotnost, 

Literární a jazykový seminář a Moderní dějiny. Nově bude definováno u stávajících 

povinně volitelných předmětů Konverzace v anglickém a Konverzace v německém 

jazyce, že vzdělávací obsah těchto předmětů bude směřovat k přípravě žáků 

k mezinárodním jazykovým zkouškám dle výběru - B1, B2, příp. C1 dle SERR. 

Školská rada ocenila výběr předmětů, z nichž žáci uplatní nabyté znalosti ve svém  

osobním životě, a tento záměr vedení školy jednoznačně schválila.   

Mgr. Majerová dále ŠR informovala, že stávající výuka Zeměpisu v anglickém jazyce 

ve třídě KVINTA bude pokračovat i v dalších ročnících vyššího gymnázia, tj.  

KVINTA - OKTÁVA, vždy v časové dotaci 1h/týdně. Žádost byla schválena MŠMT 

na dobu neurčitou.     

 

Školská rada projednala následující body: 
1. Projekt výstavby atletického tunelu – stav ke dni 16. 2. 2022.  

Předseda školské rady Ing. Libor Picka informoval členy ŠR o situaci v projektu výstavby 

atletického tunelu. Po předchozím jednání s JUDr. Michalem Bouřou, vedoucím odboru 

investic a majetku PK, potvrdil následující stav:  

- byly provedeny přeložky sítí,  



- harmonogram stavby je v současnosti dodržen,  

- bude potřeba navýšit finanční prostředky, aby stavba mohla i nadále pokračovat a být 

dokončena dle původního harmonogramu,  

- říjen 2022 - stavba atletického tunelu bude dokončena,  

- další nejbližší kontrolní den na stavbě atletického tunelu proběhne v pátek 18. 2. 2022 

v 9:00h na SOUE Plzeň. 

 

2. Ředitelka SG Mgr. Milena Majerová informovala radu o slavnostním vyhlášení 

nejlepších sportovců SG za rok 2021, které proběhlo 14. 12. 2021 v aule sportovního 

gymnázia. Vítězkou letošního ročníku se stala judistka Anna Skalská (3.A),  na 

druhém místě skončila loňská maturantka atletka Linda Suchá a třetí pozici obsadila 

Kateřina Altmannová (SEXTA), která se věnuje jachtingu a windsurfingu.  

 

Termín dalšího jednání školské rady SG byl předběžně stanoven na polovinu června 2022.  

 

 

 

 

V Plzni dne 16. února 2022       

 

Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 

 


